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In 2023 werd door het bestuur van Beeldarchief Valkenburg ad Geul (BAV) vier keer 
vergaderd, met daar tussen door meerdere informele besprekingen. 
BAV heeft zich daarbij vooral gericht op versterking en verbreding van het bestuur met het 
oog op continuïteit. Daartoe is er contact gelegd met de Stichting Historisch Archief 
Valkenburg ad Geul ofwel HAV (voorheen de Stichting Martin Stevensfonds). Oriënterende 
gesprekken leverden vooralsnog op dat er bereidheid is om verder te overleggen en om 
consequenties te verkennen. Naast een intensievere bestuurlijke samenwerking, bestaan 
aan BAV-zijde gedachten over het vormen van een federatie met als resultaat een fusie op 
termijn, dan wel een overname van de ene door de andere stichting.  
 
Perikelen rondom toegankelijkheid (met name openingstijden) van HAV in het gebouw van 
de Heuvellandbibliotheek Valkenburg, maakte dat verder overleg voorlopig opgeschort 
werd. Voorzitter BAV P.Tekstra probeert via voorzitter M.Eurlings van de stichting 
Heuvellandbibliotheken en het bestuur van HAV (Eric Kelderman, Harold Janssen en John 
Odekerken) continuïteit van de huisvesting en openingstijden voor het Historisch Archief 
gewaarborgd te krijgen, hetgeen indirect ook een belang voor BAV kan zijn. 
 
In dit jaar 2023 is door de systeembeheerder Jo Pinckaers doorgewerkt aan het scannen en 
beschrijven van de collectie van oud-journalist Martin Huppertz en van fotograaf Thijs 
Habets. Vrijwilligers Pierre Pisters en Hub.Moonen werkten mee aan de beschrijvingen.  
 
De site van BAV inclusief de database is via het intranet in de Heuvelland Bibliotheek 
Valkenburg te raadplegen. BAV is tevreden over deze samenwerking, ook al zijn er 
verbeterpunten aan te brengen voor de instructie aan de medewerkers van de “bieb” bij de 
begeleiding van gasten. Jo Pinckaers heeft daarom een verbeterde versie gemaakt van een 
instructiekaart en pasje met code voor degenen die de BAV-site willen raadplegen. Ook 
kunnen voor eigen gebruik foto’s besteld worden. BAV vraagt dan een kleine donatie als 
tegemoetkoming voor de gemaakte kosten.  
 
Voor 2024 zijn de voornemens: 

• Concrete voortzetting van het overleg met HAV over de beoogde samenwerking. 

• Uitbreiding van de collectie o.a. via een aanbod van emeritus pastoor H.Jansen van 
de parochie HH.Nicolaas en Barbara. 

• Werving van nieuwe vrijwilligers voor vooral het completeren van  de beschrijvingen 
van collecties. 

• Contact met de Kunst en Cultuurraad over mogelijke ondersteuning bij de 
voortzetting van de activiteiten van BAV. In het voorjaar 2024 is er een algemene 
gemeentebrede conferentie gepland van de KCR en het gemeentebestuur voor 
sociaal-culturele instellingen. BAV zal daaraan deelnemen. 
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